
Referat forældrebestyrelsesmøde 23.09.2024 
 

1. Tilbagemelding på vores input til mulighedskataloget 
1. Formand tager kontakt til andre øvrige daginstitutionernes forældrebestyrelser 

mhp. at drøfte tilbagemeldingen fra forvaltningen vedr. afvisning af oprettelse af 
flere specialpladser. 
 

2. Orienteringsmøde vedr. budget 2025 
1. Primære elementer i budgetaftalen omhandler: Etablering af nyt dagtilbud, 

undersøgelse af mulighed for skolemad, trafiksikkerhed, STIME – forløb for børn 
med psykiske udfordringer, undersøgelse af mulighed for flere solceller, 
udskydelse af etablering af spejderhytte, Egholmskolens udearealer, 
nedbringengelse af ventetid v. tandregulering, placering af tandpleje, 
ungekulturhus v. Vallensbæk Skole, trafiksikkerhed v. Vallensbæk Skole, 
vandafledning, stamveje mv.  

2. Der udarbejdes et høringsbrev, som retter opmærksomhed på den manglende 
pris- og lønfremskrivning af institutionernes budget 2024. 
 

3. Afstemning til frokostordning 
1. Forældrebestyrelsen traf beslutning om, at der ikke lægges op til valgfri 

frokostning. 
2. Forældrebestyrelsen traf beslutning om, at frokostordningen bevares med 

henvisning til, at der er meget stor tilfredshed med ordningen. 
 

4. Revideret tilsynskoncept til høring i forældrebestyrelser – Deadline den 1. november 
2024 kl. 12.00 

1. Nyt koncept: Forældrebestyrelsen tager det nye koncept til efterretning. 
Forældrebestyrelsen er ikke umiddelbart bekymret ved anvendelse af 
kommunale interne praksisvejledere, men ønsker at rette opmærksomhed på, om 
det nye koncept kan blive evalueret efter en periode med inddragelse af 
forældrebestyrelsens perspektiver. 
Note: Emil udarbejder og fremsender til cbu@vallensbaek.dk 
 

5. Forældretilfredshedsundersøgelse 
1. Forældrebestyrelsen har besluttet, at der skal arbejdes videre med temaerne 

forældreinddragelse og mini/maxi-struktur. På kommende 
forældrebestyrelsesmøder konkretiseres emnet forældreinddragelse.   
 

6. Uanmeldt tilsyn med feedback til institutionen ud fra dette (se side 3). Opfølgning på 
næste bestyrelsesmøde. 

1. Forældrebestyrelsen har drøftet, hvordan der skabes de bedste rammer for gode 
udemiljøer og positionering. 
 

7. Kapacitet – mini/maxi struktur 
1. Forældrebestyrelsen ønsker at sende et brev til forvaltningen vedr. bekymring 

for kapacitet. 

mailto:cbu@vallensbaek.dk


Note: Niklas udarbejder udkast til brev. 
 

8. Orientering fra Mette - Besøg af borgmester d. 18. marts kl. 10.05 - formand deltager, 
Personale og Økonomi 

1. Mette orienterede bestyrelsen. 
2. Det forventes, at Syvhøjvænges budget anvendes til fulde i 2024.  

 
9. Søge Nordea fonden? – cykelhjælme – zookort 

1. Punktet blev udskudt. 
 

10. Nyt fra stuerne (Mette K) 
1. Punktet blev udskudt. 

 
11. Forældrehenvendelser 

1. Forældrehenvendelser blev drøftet. 
 

12. Evt. 

Ref. Emil 

 


